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Onsdag den 12. marts 2025 kl. 19.00-21.00 – Konferencen Sundhøj 
 
Tilstede: Mikkel, Stinne, Marianne, Charlotte, Andreas, Lars, Jonas S. og Kasper 
Afbud: Jonas, Sara, Janne, Bjarke, Bjørn og Kristine 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Godkendt 
 
Pkt. 2  
Nyt fra skolens elevråd, ledelse, medarbejdere og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Elever 
Højbøge mad er en stor succes. 
Valgsystem til elevrådet ændres ikke. 
 
Ledelse og medarbejdere: 
I sidste uge havde Lundby og Sundhøj kanonuge, hvor eleverne har arbejdet med Martin 
Andersen Nexø.  
Der er netop afholdt badmintonturnering i Centerafdelingen – eleverne arrangerede denne 
event med mange deltagere☺. 
Den store årlige fastelavnsfest på afdeling Lundby er igen blevet afholdt med stor tilslutning – 
en kæmpe tak til forældreforeningen for deres store arbejde.  
Gallafesten i ungemiljøet er også vel overstået – 8. årgang viste endnu engang deres format og 
skabte en fantastisk aften for alle.  
Orientering omkring elever uden for skolens matrikel i skoletiden. 
 
Formand 
Ikke noget nyt i denne omgang. 
 
 
Pkt. 3  
Opfølgning vedrørende forældreforedrag omkring digitale medier  
Formålet med punktet er en status på hvor er vi er i processen, og en kort drøftelse af 
muligheden for at give arbejdsgruppen opgaven herfra.  
 
Arbejdsgruppen har nu fået delegeret ansvaret for arrangementet, der leveres status til 
bestyrelsen hen over forårets møder.  
Der planlægges med den 6.11 som dato, men den kan flyttes afhængig af booking af 
oplægsholdere.  
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Pkt. 4  
Planlægning af årsmøde 

Formålet med punktet er en kort drøftelse af afviklingen af skolebestyrelsens årsmøde i maj 
måned. Der er forslag om at udvide afviklingen med en virtuel deltagelsesmulighed for 
forældre.  
 
Det blev besluttet, at årsmødet afholdes i sammenhæng med bestyrelsesmødet i maj og at der 
udsendes et link, således mødet kan følges virtuelt. 
 
Pkt. 5  
Timefordelingsplan 2025-26  
Formålet med punktet er godkendelse af forslag til timefordelingsplan for kommende skoleår. 
Forslaget er kvalificeret via personalemøder og behandling i MED forud for behandling i 
skolebestyrelsen.   
 
Godkendt.  
 
Pkt. 6 – 20.10-20.15 
Deltagelse i dialogmøde 2. april  
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen finder deltagerne til det kommende dialogmøde.  
 
Jonas, Lars og Kasper deltager fra Tåsingeskolen. 
 
Pkt. 7  
Valg af fotograf  
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen drøfter det medsendte oplæg. 
 
Det blev besluttet, at samarbejdet med det nuværende firma fortsætter for det kommende år, 
såfremt at kvaliteten, som påtales, følger med.  
 
Pkt. 8  
Kommende punkter til behandling i skolebestyrelsen 

Formålet med punktet er at skolebestyrelsen drøfter indholdspunkter til de kommende møder.   
 
Udbygning af Ungemiljøet og Centerafdelingens fysiske rammer - april 
SFO – status på arbejdet med mål og indholdsbeskrivelsen -med primær fokus på afdeling 
Lundbys udviklingsproces – maj 
Udearealet - en status på udvikling - juni 
Teknologiforståelse som valgfag – hvad dækker faget over - september 
Sciencelinjen - udfoldning af indhold og form - august 
 
 


